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Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Kristin Handeland FE-033 23/179

Saksnr Utval Type Dato
015/23 Formannskapet PS 18.04.2023

Godkjenning av møteinnkalling og sakliste

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:
 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent.

Formannskapet - 015/23

F - behandling:

F - vedtak:
 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent.

Samrøystes vedteke.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Kristin Handeland FE-033 23/179

Saksnr Utval Type Dato
016/23 Formannskapet PS 18.04.2023

Godkjenning av møtebok

Vedlegg:
Protokoll - Formannskapet

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:
Møtebok frå sist møte vert godkjent.

Formannskapet - 016/23

F - behandling:

F - vedtak:
Møtebok frå sist møte vert godkjent.

Samrøystes vedteke. 



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Kristin Handeland FE-033 23/179

Saksnr Utval Type Dato
017/23 Formannskapet PS 18.04.2023

Referatsaker

Underliggjande saker:
017/23.1. Høyring: Forskrift om tilskot til bustadtiltak

017/23.2. Høring - Endringer i helsepersonelloven og helsetilsynsloven (Oppfølging av forslag fra 
Pasientovergrepsutvalget)

017/23.3. Referat frå møte Med Skyss AS og Vestland fylkeskommune knytt til regularitet på ferja

017/23.4. Selskapsinformasjon frå interkommunalt arkiv i Hordaland IKS

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:
Referatsaker vert tekne til orientering.

Formannskapet - 017/23

F - behandling:
Kommunedirektøren orienterte om: 
 - Utbygging av gravplassen. Status i arbeidet
 - Sluttsynfaring i løypa
 - Utlysing av 100% helsesjukepleiar. Avslutte avtale med Austrheim kommune 
 - Rekrutteringsprosessane - status
 - Status sjukeheimen i fht rekruttering/sjukefråvær 

F - vedtak:
Referatsaker vert tekne til orientering.



Samrøystes.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Kristin Handeland FE-033 23/179

Saksnr Utval Type Dato
018/23 Formannskapet PS 18.04.2023

Delegerte saker

Underliggjande saker:
016/23. Serveringsløyve
Fedje Island AS org.nr 922431248 får innvilga serveringsløyve på Pernille i Muren 4.

Fedje Island AS org.nr 922431248 får innvilga serveringsløyve på Landsbykafeen i Stormarkvegen 4.

Løyve omfattar lokala inne og uteområdet begge plassar. 

Vedtaket er gjort med heimel i Serveringslova §3.

Dagleg leiar Otto Andre Nordby er løyvehavar. 

017/23. Serveringsløyve foodtruck
Fedje Island AS org.nr 922431248 får innvilga serveringsløyve for foodtruck.

Vedtaket er gjort med heimel i Serveringslova §3.

Dagleg leiar Otto Andre Nordby er løyvehavar.

014/23. Einskildhøve skjenkeløyve Vesttun Bygdelag 24.03.2023.
Vesttun Bygdelag får skjenkeløyve for alkoholhaldig drikke i gruppe I, II og gruppe III. Løyvet gjeld 
innomhus i Vesttun Bygdelag sine lokale 24.03.23. Skjenketid er sett frå klokka 1800 til klokka 0200.

Styrar for løyvet er Marie Stokholm.

Avløysar for løyver er Hans Kristoffer Kahrs.



015/23. Einskildhøve skjenkeløyve Vesttun Bygdelag 25.03.2023.
Vesttun Bygdelag får skjenkeløyve for alkoholhaldig drikke i gruppe I, II og gruppe III. Løyvet gjeld 
innomhus i Vesttun Bygdelag sine lokale 25.03.23. Skjenketid er sett frå klokka 1800 til klokka 
0200.Styrar for løyvet er Marie Stokholm.

Avløysar for løyver er Hans Kristoffer Kahrs.

013/23. Søknad om bygging av garasje - Gnr 170/3 10 - Moldøya
Søknaden om å føre opp ny garasje slik søknaden m/vedlegg, dagsett 23.01.2023, viser, vert 
godkjend.

Byggmeister Lars Svendsen vert godkjend som ansvarleg SØK for rivingsarbeidet av løa.

Byggmeister Lars Svendsen vert godkjend som ansvarleg SØK, PRO og UTF for  garasjen.
Samnøy maskin AS vert godkjend som ansvarleg PRO og UTF for bygging av ny veg og som PRO og 
UTF for grunn- og betongarbeida.

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:
Delegerte saker vert tekne til orientering.

Formannskapet - 018/23

F - behandling:

F - vedtak:
Delegerte saker vert tekne til orientering.

Samrøystes.



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Jan Torry Sande FE-223 23/158

Saksnr Utval Type Dato
019/23 Formannskapet PS 18.04.2023

Handsaming søknad om stønad frå Fedje kommune sitt dugnadsfond

Saksutgreiing:
Bakgrunn
Vilkår for tildelinga av kulturmidlar går fram av vedtaket frå 2019 (K 097/19): 

[…] DUGNADSFOND Det vert oppretta eit dugnadfond på kr.50 000,-. Dekning/finansering er 
reduksjon av overføring til investering. Tildelingar vert avgjort av formannskapen etter søknad. Ein 
skal informere om fondet på heimesida til Fedje kommune. Ein kan dele ut midlar til eldsjelar, 
grupper, lag som ynskjer å oppgradere eller restaurere nærmiljøanlegg, tursti, leikeplassar, og anna. 
Arbeidet skal vere dugnadsbasert medan fondet vert nytta til å dekke materialutgifter. […]

Saksopplysningar
Utdrag frå søknad:

«Fedje IL har eit tett samarbeid med Fedje Fleirbrukshall i høve utvikling av tilbod, oppdatering og 
vedlikehald av utstyr og aktivitetar i hallen. Me er med på å skape dei store og små augeblikka i 
kvardagen til små og store på Fedje. Me er med og bidreg med både dugnadtimar og pengar. Alt 
dette plasserast der våre medlemmer er aktive.

 Me i Fedje IL ser ein særdeles stor auke i bruken av treningsrommet (Styrkerommet) i hallen. 
Rommet har eit minimum når det gjeldt utstyr, og me ser at det er eit behov for å utvikle oss. Me ser 
at treningsapparat er utslitt på grunn av det er godt brukt, noko som eigentleg er veldig bra. 

Me i Fedje IL vil gå i lag medstyret i Fedje Fleirbrukshall og kjøpe inn to nye apparat og servicekit for 
kr 35.000kr. I det høvet søker me dugnadsfondet for kr. 12.000»

Forslag til vedtak:
Ingen framlegg til vedtak.

Formannskapet - 019/23

F - behandling:
Kamilla B K Karlsen (Ap) ba formannskapet vurdera gildskapen hennar, grunna at hennar mann stå 
som søkjar frå idrettslaget. 
Gidske B Kolltveit (Ap) var vara for Kamilla B K Karlsen.



Formannskapet vurderte Kamilla B K Karlsen som gild til handsamling. 

F - vedtak:
Fedje Idrettslag får12 000,- frå dugnadsfondet till utstyr i styrkerommet i fleirbrikshallen. 
Sammrøystes vedteke. 



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Annika Tvedt Villanger FA-A00 23/159

Saksnr Utval Type Dato
020/23 Formannskapet PS 18.04.2023

Kommunestyret PS

Planprosess for oppvekstplan i Fedje kommune

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:

Formannskapet - 020/23

F - behandling:
Viser til planstrategi i Fedje kommune 2020-2024, sak 20/193. Etter plan og bygningslova § 10-1 er 
det eit krav at kommunane i kvar valperiode utformar ein planstrategi. Måla med planstrategien er å 
avklara kva planoppgåver kommunen skal prioritera i valperioden. Oppvekstplanen står primært ikkje 
som prioritert plan i planstrategien for kommunen, men grunna oppvekstreforma som tredde i kraft 
januar 2022, er det vurdert som naudsynt å endre strategi og prioritere denne planen no. 

Oppvekstreforma gjer kommunen meir ansvar på barnevernsområdet. Reforma regulerer først og 
fremst barnevernet, men målet er å styrka det førebyggande arbeidet og sikre tidleg innsats i heile 
oppvekstsektoren. Kommunen må derfor gjere endingar i heile oppvekstsektoren. 

Statsforvaltaren i Vestland i samarbeid KORUS, RVTS, NAPHA og KS inviterte kommunane som ønskja 
å satsa på å skape samanheng i sitt planverk på førebyggingsfeltet til å delta i ein planprosess våren 
2023. Dei vil ha særleg merksemd på førebyggjande arbeid retta mot barn, unge og foreldre. 
Implementering av nye tiltak, metodar og kompetanse er krevjande og langsiktig arbeid som krev 
gode planar, gode strukturar og ei leiing som evnar å halde oppe merksemda og innsatsen over tid. I 
samband med samlingane med statsforvaltaren er det oppretta ei arbeidsgruppa. Arbeidsgruppa vert 
rettleia i ulike planprosessar, med hovudvekt på oppvekstplan. 

Denne planen ligg ikkje som prioritert plan i vedteke planstrategi, men ut i frå mogelegheita for å få 
fagleg bistand frå statsforvaltar med fleire, er det vurdert av betydning for kommunen og nytte seg 
av den faglege støtta. Arbeidsgruppa har gjennomført to av fire samlingar med statsforvaltaren i 
Vestland. 
Kommunedirektøren vurderer til det beste å utarbeide oppvekstplanen som ein temaplan. Ein 
temaplan følgjer ikkje same reglar for prosessen som ein kommunedelplan, jf. plan og bygningslova. 



Det er vurdert som naudsynt å utarbeide ein plan som har fokus på prosess og ikkje er for 
arbeidskrevjande, sidan kommunen har lite ressursar, spesielt på planarbeid. Fokus skal være på å 
lage ein plan som fremjar samarbeid på tvers, og er førebyggjande inn mot barn, unge og føresette.  

Kommunestyret skal vedta ein heilskapleg plan for kommunen sitt arbeid med å førebyggje 
omsorgssvikt og åtferdsvanskar. Formålet er å bidra til ei overordna forankring av det førebyggjande 
arbeidet i kommunen, i tillegg er det tenkt som eit viktig verktøy for å sikre systematisk innsats for å 
leggje til rette for heilskaplege tenester. 

Konklusjon 
Det er naudsynt med politisk forankring i planprosessen. Kommunedirektøren foreslår føljande 
organisering: 

Styringsgruppe – Formannskapet 
Arbeidsgruppe – Barnehagefagleg, skulefagleg, helsesjukepleiar, rus- og psykisk helse,

 kommunalsjef helse og omsorg 
Referansegruppe – HTV og verneombod, ungdomsråd, skule LOS, biblioteksjef. 

I planprosessen vil arbeidsgruppa invitere til høyringar på heimesida, frivillige lag- og organisasjonar, 
til dømes FAU, FIL. 

Planen blir utforma som ein temaplan for oppvekst. 

F - vedtak:
Kommunestyret vedtar forslag til planprosess og organisering slik det er skildra i konklusjonen. 

Samrøystes vedteke. 



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Kristin Handeland FA-U63 22/520

Saksnr Utval Type Dato
021/23 Formannskapet PS 18.04.2023

Kommunestyret PS

Søknad om skjenkeløyve Fedje Island AS, Landsbykafeen

Vedlegg:
Kart uteservering Landsbykafeen

Saksutgreiing:
Saksopplysningar
Landsbykafeen ved Arild Mjelstad har i dag skjenkeløyve i lokala i Stormarkvegen 4, Landsbykafeen.
Fedje Island AS har søkt om skjenkeløyve, Fedje Island AS har overteke Landsbykafeen frå Arild 
Mjelstad.
Kommunen fekk først melding om at overdraginga var frå  den 15.11.2022 - seinare kom det melding
om at overdraginga fann stad den 15.12.2022.Fedje Island AS søkte om skjenkeløyve den 19.12.2022.

Søknaden var til behandling i kommunestyresak 008/23. Kommunestyret vart før saka vart behandla 
orientert om at Otto Andre Nordby var tilsett som ny dagleg leiar i Fedje Island AS, kommunestyret 
vart og orientert om at det var endringar i tilsette i firmaet. På bakgrunn av dei nye opplysningane i 
saka, utsette kommunestyre saka. Fedje Island AS kan driva på tidlegare eigar sitt skjenkeløyve fram 
til 15.03.23.
13.03.2023 leverte Fedje Island AS ved dagleg leiar Otto Andre Nordby fullstendig ny søknad om 
skjenkeløyve for lokala i Stormarkvegen 4, Landsbykafeen
På bakgrunn av ny søknad, har kommunen utvida skjenkeløyvet med ein månad jamfør Alkohollova § 
1-10. 
Fedje Island AS kan nytta tidlegare eigar Arild Mjelstad sitt løyve til og med 15.04.2023. Frå 
16.04.2023 vil Landsbykafeen vera utan skjenkeløyve, dei vi vera utan løyve fram til eit eventuelt nytt 
skjenkeløyve vert innvilga av kommunestyret. 

Alkohollova § 1-10 overdragelse av skjenkeløyve

...Bevillingen faller bort ved overdragelse av virksomheten. Det samme gjelder ved overdragelse av 
alle eller en dominerende andel av aksjene eller andelene i et selskap som eier slik virksomhet. 
Virksomheten kan likevel fortsette på den tidligere bevilling i inntil tre måneder, så fremt 
bevillingsmyndigheten er underrettet om dette og det søkes om ny bevilling uten ugrunnet opphold, 
og senest innen 30 dager, etter overdragelsen. Dersom søknad om ny bevilling ikke er endelig avgjort 
av kommunen innen tre måneder, kan kommunen gi tillatelse til at det drives videre på den tidligere 
bevilling i inntil ytterligere en måned. Alkoholholdig drikk som inngår i varebeholdningen, kan 
overdras sammen med virksomhetenetter forskrifter gitt av departementet......»

Innleverte dokument i søknad:
Plan skisse lokalet, levert.



Attest for skatt og mva. levert.
Etablererprøve, for dagleg leiar er levert
Serveringsløyve, levert.
Kunnskapsprøve i alkohollova/ skjenkeprøven for dagleg leiar, levert.
Kunnskapsprøve i alkohollova/skjenkeløyve for styrar, levert.
Kunnskapsprøve i alkohollova/skjenkeløyve for avløysar, levert.
Arbeidsavtalar, levert
Eigenmelding internkontroll, levert.
Melding sendt til Mattilsynet, levert.
Skatteattest for firma, levert.

Søknaden har vore til ny uttale hjå politiet, politiet har ingen merknader til søknaden. 
Søknaden har vore til ny uttale hjå kommunalsjef helse og omsorg, kommunalsjef heles og omsorg 
har ingen merknader til søknaden.
Vurdering
Fedje Island AS har levert dokumentasjon som stettar krava i Alkohollova og forskrifta for 
skjenkeløyve. Kommunestyret kan dermed behandla søknaden. Fedje Island As ved dagleg leiar Otto 
Andre Nordby har søkt om skjenkeløyve for alkoholgruppe I,II og III i Stormarkvegen 4, 
Landsbykafeen.
I søknaden er det oppgitt at Otto Andre Nordby skal vera styrar for skjenkeløyvet, og at Andrea 
Waage skal vera avløysar for skjenkeløyvet. 

Kommunestyret - 036/20
Alkoholpolitisk plan sist revidert i K-sak 032/20 har fyljande krav til faste løyve: "Faste løyve skal ha 
krav om fast meny eller à la carte meny. Bedrifter som driv med produksjon av alkohol og søkjer 
skjenkeløyve er friteke for kravet om meny eller à la carte meny. Det er ikkje krav til fast meny eller à 
la carte meny når ein nyttar ambulerande løyve eller løyve ved enkelthøve. " 
Kommunedirektøren rår til at ved revisjon av alkoholplanen for perioden 2024 – 2028, legg ein inn eit 
krav om at ein ikkje ønskjer at ein person er skjenkestyrar for fleire en eit løyve, i tråd med vedtaket i 
kommunestyret i sak 020/22.
Konklusjon
Fedje Island AS ved dagleg leiar Otto Andre Nordby får skjenkeløyve for alkoholgruppe I, II, III
i lokala i Stormarkvegen 4, Landsbykafeen.
Otto Andre Nordby vert styrar for skjenkeløyvet.
Andrea Waage vert avløysar for skjenkeløyvet.

Forslag til vedtak:
Fedje Island AS ved dagleg leiar Otto Andre Nordby får skjenkeløyve i lokala i Muren 4, Pernille. 
Løyvet har følgjande skjenketider: 
Måndag – laurdag kl. 08.00 - kl.02.00 
Søndag og helgedagar kl. 12.00 – kl. 02.00.
Skjenketid for alkoholgruppe III er kl. 13.00 - kl.02.00 alle dagar. 
Skjenkeløyvet er tråd med innlevert planteikning, inne i lokala i Stormarkvegen 4 Landsbykafeen – og 
på avgrensa og oppmerka område ute. 
Løyvet gjeld frå 27.04.2023 til og med 30.09.2024. 
Styrar for løyvet er Otto Andre Nordby. 
Avløysar for løyvet er Andrea Waage.



Formannskapet - 021/23

F - behandling:

F - vedtak:
Fedje Island AS ved dagleg leiar Otto Andre Nordby får skjenkeløyve i lokala i Stormarkvegen 4, 
Landsbykafeen. Løyvet har følgjande skjenketider: 
Måndag – laurdag kl. 08.00 - kl.02.00 
Søndag og helgedagar kl. 12.00 – kl. 02.00.
Skjenketid for alkoholgruppe III er kl. 13.00 - kl.02.00 alle dagar. 
Skjenkeløyvet er tråd med innlevert planteikning, inne i lokala i Stormarkvegen 4 Landsbykafeen – og 
på avgrensa og oppmerka område ute. 
Løyvet gjeld frå 27.04.2023 til og med 30.09.2024. 
Styrar for løyvet er Otto Andre Nordby. 
Avløysar for løyvet er Andrea Waage.
Kommunestyret - 036/20
Alkoholpolitisk plan sist revidert i K-sak 032/20 har fyljande krav til faste løyve: "Faste løyve skal ha 
krav om fast meny eller à la carte meny. Bedrifter som driv med produksjon av alkohol og søkjer 
skjenkeløyve er friteke for kravet om meny eller à la carte meny. Det er ikkje krav til fast meny eller à 
la carte meny når ein nyttar ambulerande løyve eller løyve ved enkelthøve. " 
Samrøystes vedteke. 



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Kristin Handeland FA-U63 22/519

Saksnr Utval Type Dato
022/23 Formannskapet PS 18.04.2023

Kommunestyret PS

Søknad om skjenkeløyve Fedje Island AS, Pernille

Vedlegg:
Planskisse over Pernille

Saksutgreiing:
Saksopplysningar
Landsbykafeen ved Arild Mjelstad har i dag skjenkeløyve i lokala i Muren 4, Pernille.
Fedje Island AS har søkt om skjenkeløyve, Fedje Island AS har overteke Landsbykafeen frå Arild 
Mjelstad.
Kommunen fekk først melding om at overdraginga var frå  den 15.11.2022 - seinare kom det melding
om at overdraginga fann stad den 15.12.2022.Fedje Island AS søkte om skjenkeløyve den 19.12.2022.

Søknaden var til behandling i kommunestyresak 009/23. Kommunestyret vart før saka vart behandla 
orientert om at Otto Andre Nordby var tilsett som ny dagleg leiar i Fedje Island AS, kommunestyret 
vart og orientert om at det var endringar i tilsette i firmaet. På bakgrunn av dei nye opplysningane i 
saka, utsette kommunestyre saka. Fedje Island AS kan driva på tidlegare eigar sitt skjenkeløyve fram 
til 15.03.23.
13.03.2023 leverte Fedje Island AS ved dagleg leiar Otto Andre Nordby fullstendig ny søknad om 
skjenkeløyve for lokala i Muren 4, Pernille. På bakgrunn av ny søknad, har kommunen utvida 
skjenkeløyvet med ein månad jamfør Alkohollova § 1-10. 
Fedje Island AS kan nytta tidlegare eigar Arild Mjelstad sitt løyve til og med 15.04.2023. Frå 
16.04.2023 vil Pernille vera utan skjenkeløyve, dei vi vera utan løyve fram til eit eventuelt nytt 
skjenkeløyve vert innvilga av kommunestyret. 

Alkohollova § 1-10 overdragelse av skjenkeløyve

...Bevillingen faller bort ved overdragelse av virksomheten. Det samme gjelder ved overdragelse av 
alle eller en dominerende andel av aksjene eller andelene i et selskap som eier slik virksomhet. 
Virksomheten kan likevel fortsette på den tidligere bevilling i inntil tre måneder, så fremt 
bevillingsmyndigheten er underrettet om dette og det søkes om ny bevilling uten ugrunnet opphold, 
og senest innen 30 dager, etter overdragelsen. Dersom søknad om ny bevilling ikke er endelig avgjort 
av kommunen innen tre måneder, kan kommunen gi tillatelse til at det drives videre på den tidligere 
bevilling i inntil ytterligere en måned. Alkoholholdig drikk som inngår i varebeholdningen, kan 
overdras sammen med virksomhetenetter forskrifter gitt av departementet......»

Innleverte dokument i søknad:
Plan skisse lokalet, levert.
Attest for skatt og mva. levert.



Etablererprøve, for dagleg leiar er levert.
Serveringsløyve, levert.
Kunnskapsprøve i alkohollova/skjenkeløyve for dagleg leiar, levert.
Kunnskapsprøve i alkohollova/ skjenkeløyve for styrar, det er tinga prøve i alkohollova for styrar av 
løyvet. 
Kunnskapsprøve i alkohollova/skjenkeløyve for avløysar, levert.
Arbeidsavtalar, levert
Eigenmelding internkontroll, levert.
Melding sendt til Mattilsynet, levert.
Skatteattest for firma, levert.

Søknaden har vore til ny uttale hjå politiet, politiet har ingen merknader til søknaden. 
Søknaden har vore til ny uttale hjå kommunalsjef helse og omsorg, kommunalsjef heles og omsorg 
har ingen merknader til søknaden. 

Vurdering
Fedje Island AS har levert dokumentasjon som stettar krava i Alkohollova og forskrifta for 
skjenkeløyve. Kommunestyret kan dermed behandla søknaden. Fedje Island As ved dagleg leiar Otto 
Andre Nordby har søkt om skjenkeløyve for alkoholgruppe I,II og III i Muren 4, Pernille. 
I søknaden er det oppgitt at Paul Rognsvåg skal vera styrar for skjenkeløyvet, og at Helge Stokholm 
skal vera avløysar for skjenkeløyvet. 

Kommunestyret - 036/20
Alkoholpolitisk plan sist revidert i K-sak 032/20 har fyljande krav til faste løyve: "Faste løyve skal ha 
krav om fast meny eller à la carte meny. Bedrifter som driv med produksjon av alkohol og søkjer 
skjenkeløyve er friteke for kravet om meny eller à la carte meny. Det er ikkje krav til fast meny eller à 
la carte meny når ein nyttar ambulerande løyve eller løyve ved enkelthøve. " 
Kommunedirektøren rår til at ved revisjon av alkoholplanen for perioden 2024 – 2028, legg ein inn eit 
krav om at ein ikkje ønskjer at ein person er skjenkestyrar for fleire en eit løyve, i tråd med vedtaket i 
kommunestyret i sak 020/22. 

Konklusjon
Fedje Island AS ved dagleg leiar Otto Andre Nordby får skjenkeløyve for alkoholgruppe I, II, III
i Muren 4, Pernille. 
Paul Rognsvåg vert styrar for skjenkeløyvet.
Helge Stokholm vert avløysar for skjenkeløyvet. 

Forslag til vedtak:
Fedje Island AS ved dagleg leiar Otto Andre Nordby får skjenkeløyve i lokala i Muren 4, Pernille. 
Løyvet har følgjande skjenketider: 
Måndag – laurdag kl. 08.00 - kl.02.00 
Søndag og helgedagar kl. 12.00 – kl. 02.00.
Skjenketid for alkoholgruppe III er kl. 13.00 - kl.02.00 alle dagar. 
Skjenkeløyvet er tråd med innlevert planteining, inne i lokala til Pernille i Muren 4 – og på avgrensa 
og oppmerka område ute. 
Løyvet gjeld frå 27.04.2023 til og med 30.09.2024. 
Styrar for løyvet er Paul Rognsvåg. 
Avløysar for løyvet er Helge Stokholm. 



Kommunestyret - 036/20
Alkoholpolitisk plan sist revidert i K-sak 032/20 har fyljande krav til faste løyve: "Faste løyve skal ha 
krav om fast meny eller à la carte meny. Bedrifter som driv med produksjon av alkohol og søkjer 
skjenkeløyve er friteke for kravet om meny eller à la carte meny. Det er ikkje krav til fast meny eller à 
la carte meny når ein nyttar ambulerande løyve eller løyve ved enkelthøve. " 

Formannskapet - 022/23

F - behandling:
Paul Erling Rognsvåg har levert inn kursbevis på bestått prøve i alkohollova - skjenkeløyve. 

F - vedtak:
Fedje Island AS ved dagleg leiar Otto Andre Nordby får skjenkeløyve i lokala i Muren 4, Pernille. 
Løyvet har følgjande skjenketider: 
Måndag – laurdag kl. 08.00 - kl.02.00 
Søndag og helgedagar kl. 12.00 – kl. 02.00.
Skjenketid for alkoholgruppe III er kl. 13.00 - kl.02.00 alle dagar. 
Skjenkeløyvet er tråd med innlevert planteining, inne i lokala til Pernille i Muren 4 – og på avgrensa 
og oppmerka område ute. 
Løyvet gjeld frå 27.04.2023 til og med 30.09.2024. 
Styrar for løyvet er Paul Rognsvåg. 
Avløysar for løyvet er Helge Stokholm. 

Kommunestyret - 036/20
Alkoholpolitisk plan sist revidert i K-sak 032/20 har fyljande krav til faste løyve: "Faste løyve skal ha 
krav om fast meny eller à la carte meny. Bedrifter som driv med produksjon av alkohol og søkjer 
skjenkeløyve er friteke for kravet om meny eller à la carte meny. Det er ikkje krav til fast meny eller à 
la carte meny når ein nyttar ambulerande løyve eller løyve ved enkelthøve. " 



Sakspapir
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Kristin Handeland FE-033 23/179

Saksnr Utval Type Dato
023/23 Formannskapet PS 18.04.2023

Eventuelt

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:

Formannskapet - 023/23

F - behandling:
Spåørsmål sendt inn frå Kamilla B K Karlsen (Ap) 

1. Kva for jobb gjer rekrutteringsselskapet Bønes Virek for Fedje kommune og kva er summen på 
dette?

Svar frå ordførar: Bønes Virke er engasjert for å rekruttere to kommunalsjefar. I tillegg vil dei bistå i 
arbeidet med rekruttering av ny rektor om det visar seg vanskeleg å få søkjarar til jobben
Dei andre stillingane skal Fedje kommune administrere sjølv. Me kan kjøpe bistand (timebetaling) om 
vi ikkje maktar å gjere denne rekrutteringa sjølv. Me manglar ressurs på personal, så det er i 
utgangspunktet den enkelte leiar som rekrutterer som må administrere 
rekrutteringsprosessen sjølv. I tillegg køyrar me ein kampanje for å få søkjarar til stillingane. Dette 
gjer me i samarbeid med lokalt næringsliv for å få fram flest mogleg stillingar å søkje på (i fht å evt 
kunne rekruttere eit par). Lokalt næringsliv har ikkje hatt stillingar ute i denne perioden men vi held 
god dialog om moglegheiter. I fht kostnadar så er dette forretningshemmelegheiter og 
formannskapsmøtet må lukkast viss de ynskjer svar på det. 

2. Me ønskjer ei orientering rundt ombygginga på Helsestasjonen/Familiens hus og det nye 
kommunehuset.

Svar frå ordførar: Det viste seg at bygget var i mykje dårlegare forfatning enn venta. Dette har gjort at 
prosjektet har drege ut i tid og at det blir meir kostbart enn berekna. Det er spesielt to årsaker til 
kostnadsauke. IKT/datasystema viste seg å være utdatert i fht kapasitet og alder (dårleg stand). I 
tillegg var spesielt golvet dårleg og me må skifte golv på heile bygget. Det må og inn LED-lys fordi 
lysstoffrøyr går ut av produksjon (EU krav). Me vil lage ein rapport av prosjektet med årsaker til kvifor 
prosjektet blir dyrare enn planlagt til orientering for politikarane når prosjektet er ferdig. Ombygging 
av Hjartebanken Pga kapasitetsproblem (internt og eksternt hos konsulent) har me ikkje fått arbeidd 
med ombygginga av Hjartebanken. Prosjektet blir lagt ut på Mercell tysdag 18.04.23 (anbod).



3. Er det noko nytt i spørsmålet me drøfta sist rundt ope symjebasseng? 
Svar frå ordførar: Kommunedirektøren har hatt dialog med Modalen kommune i saka og fekk 
utgreiing av KS advokat knytt til dagens drift av bassenget. Eg har etter dialogen i siste møte i 
kommunestyret valt å fortsette dagens praksis og holde bassenget op som før. Modalen kommune 
har engasjert advokatfirmaet Harris AS til å greie ut saka. Me vil følge Modalen kommune og deira 
avgjerd i saka når dette er klart, med dei justeringane/endringane av ordninga som trengs.

Spørsmål sent inn frå Marit Solbakk Øien (Frp)

1. Har det sett meir på alternativet om hundegard ved fotballbana, etterspurt i siste kommunestyre
Svar frp ordførar: Det har ikkje vært kapasitet til å følgje opp denne saka

2. Kunne det komt opp nokon fleire bossdunkar. Ingen frå 30 sona  ved skulen og før ein kjem i løypa 
ved helikopterplassen, saknar og nokon i sjølve løypa. Og eit ønske om nokon fleire benker.
Svar frå ordførar: Me skal sjå på moglegheiter for fleire bossdunkar. Me må og sørge for system for 
tømming av dunkane, og at dette er mest mogleg praktisk og effektivt.

3. Manglar eit skilt som viser til toalettet ved badestranda
Svar frå ordførar: Kommunedirektøren tek dette vidare med teknisk. Skilt skal være oppe før 
badesesongen er i gong (juni).

4. Korleis ligg ein ann i arbeidet med kommuneplanen.
Svar frå ordførar: Det har ikkje vært kapasitet til å sjå på dette. Me er i rekrutteringsprosess.

5. Me i Frp har eit ønske om at historielaget skal få ein egna plass , dette for at gamle ting og Fedje 
sin historie skal bli ivaretatt. No når lokalet i gamle posthuset er ledig, kunne dette etter vår meining 
vert egna lokale for dette, kan administrasjonen sjå på dette.
Svar frå ordførar: Administrasjonen skal sjå på dette. Det er og kome ynskje frå andre organisasjonar 
om å kunne bruke dette lokalet.

Møtet vart lukka under svar på spørsmål 1. frå Kamilla B K Karlsen (Ap) saka vart lukka etter § 13-2 
forvaltningslova. 

Ordførar Stian Herøy (H) har fått ein søknad om støtte frå Fedjeløpet, ordførar ville drøfta med 
formannskapet om han skal ta den som han gjere med andre gåver. Kamilla B K Karlsen (Ap) er med å 
arrangera løpet, så ho stilte spørsmål med gildskapen sin. Godske B Kolltveit (Ap) var vara for Kamilla 
B K Karlsen når formannskapet drøfta gildskapen hennar. Eit samrøystes formannskap meinte at 
Kamilla B K Karlsen, er gild i spørsmålet. 
Eit samrøystes formannskap meiner at ordførar Stian Herøy (H) behandlar søknaden frå Fedjeløpet. 

Ordførar Stian Herøy (H) ynskjer at formannskapet i eit seinare møte skal drøfta om det er 
mogeligheit for å utvida ordninga med sommarjobb for ungdommar, dette vil ikkje gjelda for 
sommarne 2023. 

F - vedtak:
Det vert ikkje fatta vedtak under eventuelt.
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